
ILTAKOULU RY     PÖYTÄKIRJA 
HALLITUKSEN KOKOUS 9/2023 

 

Aika: Tiistai 2.5. klo 17 

Paikka: Pinni A:n Ylävitonen 

 

Paikalla: 
Tiina Laine, puheenjohtaja 

Valtteri Hakala, sihteeri 

Saara Vuorinen 

Heidi Tauriainen 

Helena Ruotsalainen 

Henrietta Mikkola 

Meeri Jalonen 

Parawee Chuenjit 

Pinja Kemppainen 

Ronja Tilli 
Sanni Saikkonen 

Vilma Tossavainen 

 

Puhe- ja läsnäolo-oikeus: 
 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 17:10. 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Ronja Tilli ja Henrietta Mikkola. 

 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 



 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Boomin VB lehti on ilmestynyt aj-tilaan. Tästä kiitos Boomille. 

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on tällä hetkellä 26 698,98 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

Ei uusia laskuja tai korvauksia.  

 

Ensimmäinen kvartaalikatsaus pidettiin ja talouden voidaan sanoa olevan tasapainossa.  

 

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Vilma Tossavainen ehdottaa 19.4.2023, että hankitaan Promlerilta wapun haalarimerkkejä 

199 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan wappusitsien lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

b) Anni Ketola ehdottaa 20.4.2023, että ostetaan kauramaitoa ja käsipaperia aj-tilaan max 35 

eurolla. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään 

ehdotus. 

 

c) Tiina Laine ehdottaa 24.4.2023, että varataan Radisson Blu Grand Hotel Tammerin juhlasali 

Iltakoulun 3.11. järjestettäviä vuosijuhlia ja Teknillisen Seuran Kabinetti cocktail-tilaisuutta 

varten. Kulut tarkentuvat myöhemmin ja ne menevät vuosijuhlien budjetista sekä katetaan 

osittain osallistumismaksuilla, Iltakoulun osuudella sekä sponsorointituloilla. Hyväksytään 

ehdotus. 

 

d) Anni Ketola ehdottaa 25.4.2023, että ostetaan aj-tilan kevään viimeiseen päivystykseen 

simaa ja munkkeja yhteensä 10,60 eurolla. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 

kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

e) Elli Salonen ehdottaa 25.4.2023, että ostetaan Wappusitseille juomia Lidlistä 412,90 eurolla. 

Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään 

ehdotus. 

 

f) Elli Salonen ehdottaa 25.4.2023, että ostetaan Wappusitseille shottijuomia 217,62 eurolla. 

Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään 

ehdotus. 

 



g) Elli Salonen ehdottaa 25.4.2023, että ostetaan Wappusitseille ruokaa 262,62 eurolla. Kulut 

menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

h) Elli Salonen ehdottaa 25.4.2023, että ostetaan Wappusitsien toastmastereille 

ohjelmatarvikkeita enintään 40 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

i) Anni Ketola ehdottaa 25.4.2023, että maksetaan 108,00 euroa Pirkanmaan elokuvakeskus 

ry:lle Iltakoulun elokuvaillan lipuista. Kulut menevät kulttuuribudjetista ja katetaan lippujen 

myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

j) Elli Salonen ehdottaa 25.4.2023, että maksetaan Anni Ketolalle kulukorvauksia 17,98 euroa 

kahvimaidon ja käsipaperin ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja 

katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

k) Anni Ketola ehdottaa 25.4.2023, että ostetaan 581,00 eurolla Ruotsinlaivasimulaatioon 

buffet ja jätskit Restel Ravintolat Oy:lta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

l) Anni Ketola ehdottaa 26.4.2023, että maksetaan 40,00 euroa Viestipaino Oy:lle Anti-lehden 

painamisesta. Kulut menevät tiedotusbudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

m) Anni Ketola ehdottaa 27.4.2023, että maksetaan Anette Länsipurolle 10,58 euroa munkkien 

ja siman ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin 

myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

n) Anni Ketola ehdottaa 27.4.2023, Ehdotan, että hankitaan valmennuskurssin opettajalle 

työeläkevakuutus (tyEL) 474,00 eurolla Varmalta ja työntekijän tapaturma- ja 

ammattivakuutus 20,24 eurolla Pohjola Vakuutukselta. Kulut menevät valmennuskurssin 

budjetista. Hyväksytään ehdotus.  

 

o) Anni Ketola ehdottaa 28.4.2023, että maksetaan Firosa Arsadille 9,00 euroa kulukorvausta 

Trivial Perseiden palkintojen hankkimisesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus.  

 

 

8. Palaute hallitukselle 

On saatu kuusi uutta palautetta palautelomakkeen kautta. 

Pohjolan pitojen kiellosta toivottiin kirjallinen selvitys. Kappale on aiemmin aiheuttanut huonoa 

oloa ja sen laulaminen on saanut aiemmin negatiivista palautetta, sen laulamatta jättäminen on 

nähty parhaana ratkaisuna aiemmillakin sitseillä.  

Wappusitsien tarjoilu saa kehuja, mutta tapahtuman ilmapiiri ja toastit saavat kritiikkiä. Joillain 

osallistujilla on ollut turvaton olo sitseillä ja etenkin rangaistukset saavat kritiikkiä. Myös tietyt 

laulut ja sitsien ilmapiiri ovat aiheuttaneet turvatonta oloa.  

Hallitus kiittää saadusta palautteesta. 

Palautteen pohjalta laulukirjan uusiminen nousee jälleen ajankohtaiseksi aiheeksi. 



Hallitus on pohjimmiltaan vastuussa sitsien ja muiden tapahtumien ohjelmasta. Valitettavasti 

kaikkia tapahtumia on mahdotonta ennakoida etukäteen. 

Sitseillä huutelijoille tullaan huomauttamaan asiattomasta käytöksestä.  

Arvottu paikkajärjestys tulee ottaa harkintaan seuraavilla järjestettävillä sitseillä. 

Sitseille voitaisiin tehdä syksyä varten käyttäytymisohjeet tai muu ohje, joka voisi sisältyä 

suunniteltuun yhdenvertaisuus suunnitelmaan.  

Saadun palautteen pohjalta hallitus tuottaa jäsenistölle vastauksen, jossa otetaan kantaa tapahtuman 

epäkohtiin ja reflektoidaan hallituksen roolia ja vastuita sitseillä.   

 

 

9. Menneet tapahtumat 

a) Koristapahtuma MAGSin kanssa 19.4. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Paikalla oli hyvin osallistujia Iltakoulunkin ulkopuolelta. 

Iltakoululaisia oli noin 15. Tapahtuman jatkosta MAGSin kanssa yhteisenä wapputapahtumana 

keskusteltiin.  

 

b) Ylimääräinen yhdistyksen kokous 20.4. 

Kokouksessa käsiteltiin vuoden 2022 toimintakertomus ja viimevuoden hallitukselle myönnettiin 

vastuuvapaus.  

 

c) Pubiryömintä 24.4. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja sai positiivista palautetta. Osallistujia oli noin 50. 

 

d) Ruotsinlaivasimulaatio 25.4. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Jatkopaikan kanssa tapahtui äkillinen muutos, mutta siitä 

huolimatta kaikki sujui hyvin. Tapahtuma sai positiivista palautetta. 

 

e) Särkän Märkä 26.4. 

Kaksi tilattua lippua jäi noutamatta. Kiitos Boomille lipuista. 

 

f) Wappulove 27.4. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Haalarimerkit eivät olleet oletusten mukaisia ja saivat 

osallistujilta kritiikkiä. Asiasta ollaan yhteydessä Staabiin. Suoran palautteen vastaanottajana olivat 

lähinnä merkkejä jakaneet iltakoululaiset. 

 

g) IK:n peli-ilta 28.4. 



Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja sujui rennossa tunelmassa. Osallistujia oli noin 10 ja pelinä 

pelailtiin Trivial Pursuitia, jonka lopulta voitti Hatim Snidate. 

 

h) Wappusitsit 30.4. 

Sitseistä on saatu paljon palautetta, joka on jo käsitelty ja johon hallitus tulee vastaamaan erillisellä 

tiedotteella. Tulevaisuudessa tulee selkeyttää, kenen rooli on viheltää peli poikki ja mikä on 

hallituslaisten rooli sitseillä, asiakas vai työntekijä. Tapahtuma pysyi budjetissa. Tulevien sitsien 

tulisi keskittyä vähemmän rangaistuksiin ja enemmän laulantaan. Toasteille on tehtävä tarkemmat 

ohjeet tulevia sitsejä varten.  

 

i) Wappupiknik 1.5. 

Iltakoululaisia oli, aurinko paistoi. 

 

Tuleviin tapahtumiin palataan syksyllä. 

 

 

10. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Tapahtumat on tutoreille jaettu ja niiden suunniteltu alkanut.  

TREYn uusi tasa-arvo- ja yhdenvertaisuussuunnitelma on ainejärjestön kommentoitavissa 5.5. asti. 

 

 

11. Kulttuuri ja ympäristö 

Bussirundi on suunnitteilla lokakuun ensimmäiselle viikolle. Bussien tiedustelu alkaa.  

Kulttuurikatsaus ilmestyy vielä kesäksi. 

 

 

12. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Viikkotiedotteet jäävät kesällä tauolle.  

Verkkosivuilla on vanha tieto haalarimerkkien hinnasta. Asia korjataan. 

Hallituksen sähköpostipalvelun vaihtaminen otetaan työn alle.  

Liikuntavuorojen päättymisestä kesän ajaksi on tiedotettava. 

 

 

13. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

26.4. oli TREYn ensimmäinen tutorkoulutus kv-tutoreille.  



 

 

14. Koulutuspolitiikka 

Kollegioon ei päästy osallistumaan, mutta siitä saatiin muistio.  

Toukokuun koulutuksen ohjausryhmään osallistuttiin. Kokouksesta tuotettiin koottu tiedote 

politologeille.  

 

 

15. Työelämä ja alumni 

Ulkomaan excursio pyritään järjestämään viikolle 45, jolloin pääsisimme europarlamentaarikko 

Alviina Alametsän vieraiksi. Suunnittelu ja käytännön asioiden selvittely jatkuu kesällä. 

Kesätyöesittelyjä selvitetään ja suunnitellaan kesän ajalle. 

 

 

16. Varainhankinta 

Merkkimarkkinat olivat menestys ja Iltakoulun merkkien perään on kyselty jälkeenkin päin.  

Merkkejä on tilattava lisää ja samalla voitaisiin tilata uusia haalarimerkkejä, mikäli ne saadaan 

suunniteltua.  

Merkkien myynti aj-tilasta on kesätauolla.  

Haalarisponsorien hankinta jatkuu kesällä.  

 

 

17. Valmennuskurssi 

Uusia kurssilaisia on ilmoittautunut.  

Valmennuskurssiopettajan työeläkevakuusmaksu ja muut pakolliset maksut maksettu. 

Iltakoulun iltama valmennuskurssilaisille on tällä hetkellä suunnitteilla.  

On selvitettävä, minne kurssin tallenteet voidaan tallettaa ja edelleen jakaa kurssilaisille.  

 

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Tänään on alkanut SportUnilla kesäkausi, eli liikuntavuorot ovat jääneet kesätauolle.  

 

 

19. Ainejärjestötila 



Yliopiston, TREYn ja tilallisten järjestöjen väliseen keskusteluun tilojen käyttösopimuksesta 

osallistutaan 3.5. 

Iltakoulu ei omasta halustaan uuden ainejärjestötilan myötä siirry kauemmas tiedekunnan 

henkilökunnasta, vaan niiden realiteettien myötä, jotka uusi tilajärjestely asettaa.  

Uuteen tilaan muutetaan, kun se on mahdollista ja siivous tämänhetkiseen tilaan järjestetään muuton 

yhteydessä. 

 

 

20. Vuosijuhlat 

Tila vuosijuhlaa varten on varattu. Sillispaikka on nyt varattava vielä toukokuun puolella.  

Myös sponsorikyselyt aloitetaan toukokuun aikana. Viestipohja sponsorikyselyille on luotu.  

Vuosijuhlien päivämäärä voidaan laittaa tiedotukseen.  

Painopiste järjestelyissä on paraikaa varainhankinnassa. Suunnittelu sujuu yleisesti hyvin. 

 

 

21. Uusien jäsenten hyväksyminen 

Tiina Laine ehdottaa, että hyväksytään yksi (1) uusi jäsen. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Puheenjohtaja esittää kiitokset keväästä ja reippaudesta.  

 

 

23. Muut esille tulevat asiat 

Tiina Laine ehdottaa, että hallitus kokoustaa seuraavan kerran elokuussa, ellei tarvetta kokoustaa 

aiemmin tule. Hyväksytään ehdotus.  

 

 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Hallitus kokoustaa seuraavan kerran elokuussa, ellei tarvetta kokoustaa aiemmin tule. 

 

 

25. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 18:58. 

  



  

 

 

 

  

 

_______________________________________  _______________________________________ 

Tiina Laine, puheenjohtaja   Valtteri Hakala, sihteeri 

 

_______________________________________  _______________________________________  

Ronja Tilli, pöytäkirjantarkastaja  Henrietta Mikkola, pöytäkirjantarkastaja 


